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SOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁSOSNOVÁČEKČEKČEKČEK

Pří�tí řádné zasedání OZ je 30.března 2008 od 18:00  hod.  V�ichni
občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Prodej  pozemku 293/1 (část)
2/ Pronájem  pozemků  282, 284/1, 293/1
3/ Sportovní  areál
4/ Zpráva  finančního  výboru
5/ Ostatní - informace  z  jednání  rady obce , diskuse

Příspěvky  do  Sosnováčku
posílejte  na  mailovou
adresu  jliska@tiscali.cz
nebo  předejte  v  jakékoliv
podobě  na  OÚ.

Uzávěrka příspěvků do
pří�tího čísla bude ke dni
20.dubna 2009.

U s n e s e n í     č.  28 / 2009 z jednání rady obce konaného dne 16.2.2009 od 18,00hod na OÚ v Sosnové
28/A RO schválila vyhlá�ení konkurzu na ředitele M� Sosnová
28/B RO jmenovala členy konkurzní komise
28/C RO schválila opravu na odstranění vlhkosti v BD v bytě paní Hladíkové
28/D RO vydala souhlasné stanovisko se záměrem vybudování fotovoltaické elektrárny na Ram�i
28/E RO rozhodla o podání �ádostí o dotaci z POV � grantový fond � výměna oken, Investiční- rekonstrukce veřejného
osvětlení
28/F RO rozhodla o vyřazení majetku z inventáře dle přilo�eného seznamu
28/G RO rozhodla o zru�ení poplatků v knihovně
28/H  RO schválila výrobu regálů do knihovny
28/I  RO schválila vý�i příspěvků v roce 2009  - očerstvení pro důchodce 40 kč,  jubilanti-500kč, občánci � 1000 kč
28/J RO schválila odměnu pro paní Mackovou
28/K  RO nemá námitek s uzavřením nájemní smlouvy na pozemky 282, 284/1, 293/1  s ing.Pátrou a dává ZO ke
schválení.
28/L  RO projednala �ádost man�elů Hanu�ových na odprodej části pozemku 293/1 a dává ZO ke schválení
28/M RO schválila částku 3000kč na občerstvení při Sosnovském kulturním večeru dne 20.3.2009
28/N RO schválila program ZO dne 23.2.2009

Povedená akce
Hodně zpráv je dnes o tom, jak se nedaří. Pí�e se nejvíce o negativních jevech a dění ve společnosti. Tato zpráva je o tom,
�e se něco opravdu povedlo. Dobrý nápad sna�it se odpoutat lidi od bě�ných starostí, pozvat je za zábavou a navíc přispět
k tomu, aby se lidé z jedné vesnice potkali. Prvním Sosnovským večerem konaným v pátek 20.3.2009 chceme zalo�it
tradici kulturních akcí v na�í obci. Interpreti svých písní panové  Kejak a Schmitzer vytvořili v sále výbornou náladu a
atmosféru pohody a veselí. Bohatá tombola na závěr přispěla k pocitu napětí a dětské hravosti. Co je ale hlavní, proč jsem
se rozhodl napsat tento článeček. Velký dík v�em, kteří se postarali o organizaci a provoz celého večera. Je ohromné, �e
existuje v na�í obci lidský potenciál  nad�enců , organizátorů a dobrovolníků udělat něco pro jiné. Máme na to navázat na
pozitivní start kulturního dění v na�em obecním sále. Dovolím si závěrem pou�ít jeden citát, který hovoří  o tom, �e i
malý trpaslík mů�e být hodně vidět, kdy� si vyskočí na vysokou bednu. Myslím, �e aktéři a organizátoři 1. Sosnovského
večera na�í obec zvedli na pořádnou bednu.

Ing. J. Kladníček, člen rady obce

Přeru�ení  dodávky  elektrické  energie

Upozorňujeme  občany, �e  z  důvodu  prací  na  rozvodech  vysokého  napětí  u  obce  Sosnová  bude  v  obci  přeru�ena
dodávka  elektrické  energie  v  těchto  dnech :

6.4.2009  od  8:00  do  16:00 10.4.2009  od  13:00  do  16:00



Z á p i s   č.25/2009
z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 23.02.2009 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, V.Jeřalová, L.�pindler, MVDr.M.Russ, MUDr.M.Hadravová,  , E.Friedrich,
M.Janovský, L.Michálek, M.Konečná, J.Anto�
Omluveni: MUDr. M.Kadlec, Ing.M.Pátra
Hosté: p.Li�ka, Ing.arch. Tausingerová

Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.
V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna nadpoloviční
vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Přítomní souhlasili s pořizováním zvukového záznamu z jednání.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: M.Konečná, L.�pindler

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, byl vyvě�en na úřední desce a v Sosnováčku. Připomínky k němu nebyly podány �ádné.
P r o g r a m:

1) Územní plán obce � návrh zadání
2) Program podpory sportu
3) Prodej pozemku 293/1 (část)
4) �ádost o pronájem pozemků 282, 284/1, 293/1
5) Ostatní � informace z jednání rady obce, informace komise na vyu�ití sport. areálu, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:12 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í: Program jednání byl schválen

Příchod 18,04 hod p.Jeřalová

1) Územní plán obce � návrh zadání
Michálek: Návrh zadání jste v�ichni obdr�eli ji� na minulém zastupitelstvu. Tak, jak jsme si odhlasovali, je zde přítomna paní Ing. Arch.
Tausingerová, která územní plán vypracovává, aby mohla odpovědět na případné otázky a nejasnosti kolem zadání územního plánu. Rád
bych připomenul, �e vzhledem k termínu ve smlouvě o dotaci na pořízení územního plánu je potřeba dnes toto zadání schválit. Tímto dávám
prostor pro p.Tausingerovou a dotazy zastupitelstva.
Paní Tausingerová seznámila zastupitele s novým územním plánem, se způsobem zpracování, kde se bere v úvahu poloha obce a její historie.
Do průzkumů a rozborů byly zapracovány v�echny návrhy a po�adavky, které byly v termínu podány. Nové plochy jsou označeny jako
smí�ená zástavba, co� umo�ňuje splnit po�adavky na venkovskou zástavbu.
Kladníček � jak je to s dobývacím prostorem Okře�ice?
Tausingerová � v územním plánu je to správně jako chráněné lo�iskové území, kdy stát si chrání své nerostné bohatství, rozhodně zde
nehrozí momentálně nějaká tě�ba, k tomu by muselo být spousty různých povolení, co� vůbec není jednoduché. Rozhodně se v současné
době nemusíme obávat roz�íření tě�by na okraj na�eho katastru.
Kladníček � jak je to s leti�těm?
Tausingerová � s leti�těm se počítá, dal�í rozvoj je směřován mimo katastr Sosnové
Návrh usnesení:
ZO schvaluje návrh zadání územního plánu Sosnová.
Pro: 13   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

2) Program podpory sportu
Michálek: Rádi bychom opět jako v minulých letech vyhlásili program podpory sportu. Záměr máte před sebou � podmínky zůstávají stejné
jako v loňském roce. V rozpočtu pro leto�ní rok bylo pro tento program schváleno 50 tisíc kč. Termín na přijímání �ádostí  si zde musíme
stanovit.
Kladníček: jaká byla odezva v minulých letech?
Anto�: určitě to má úspěch, v obci jsou sportovci s úspěchy i na vrcholných soutě�ích, např. karate (�ťastná, Kolek), stolní tenis (�pačková),
�achy ( Jínová,Li�ka). Samozřejmě, �e míra úspěchu je pro ka�dého jiná, ale tento program je vyu�íván opravdu maximálně
Jeřalová: do kdy bude termín přihlá�ek?  31.3.2009 ?
Michálek � ano, počítáme s termínem podávání přihlá�ek do 31.3.2009
Návrh usnesení:
ZO schvaluje vyhlá�ení programu podpory sportu pro rok 2009-termín přijímání přihlá�ek je do 31.3.2009
Pro: 13   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

      3) Prodej pozemku 293/1 (část)
Michálek: Man�elé Hanu�ovi podali  �ádost o prodej části pozemku p.p.č. 293/1 , který měli dlouhodobě  pronajatý od Pozemkového fondu.
Tyto pozemky dostala od Pozemkového fondu  obec  a proto nás man�elé  Hanu�ovi �ádají o prodej. Jedná se o 210 m2. Tento pozemek mají
Hanu�ovi oplocen, Rada obce nemá námittky proti prodeji tohoto pozemku. Navrhuji na dne�ním ZO schválit záměr prodat tento pozemek,
to bude dle zákona vyvě�eno na úřední desce a na pří�tím ZO bychom schvalovali cenu pozemku a komu bude pozemek prodán.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje záměr prodat část pozemku č.293/1.
Pro: 13   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

      4) �ádost o pronájem pozemků 282, 284/1, 293/1
Michálek: Ing. Pátra podal �ádost o pronájem pozemků o celkové výměře 102847 m2. Navrhovaná cena za 1 ha je 1.000,--Kč, celkem tedy
10.248,--Kč za 1 rok. Případné ukončení nájmu by bylo v�dy ke konci vegetačního období.



Rada obce nemá námitek k pronájmu.
Kladníček: smlouva bude na dobu určitou nebo neurčitou?
Říha:dejme dobu neurčitou  s výpovědní lhůtou 6 měsíců
Janovský: nemusíme nejdříve schvalovat záměr o pronájmu?
Michálek: ne
Návrh usnesení:
ZO souhlasí s uzavřením nájemní  smlouvy s Ing. Pátrou na pozemky č.282, 284/1, 293/1 na dobu neurčitou, s výpovědní lhůtou 6 měsíců za
cenu  1.000,--Kč/1 ha/ 1 rok
Pro: 13   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

      5) Ostatní � informace komise na vyu�ití sport.areálu
Jeřalová: Komise se se�la dne 12.2.2009 v tomto slo�ení � M.Kadlec, L. �pindler, J.Kladníček, M.Janovský, V.Jeřalová. Pozvaný odborník �
J.Li�ka.
Úkolem komise byl výběr vhodné přestavby současného sportovního areálu, včetně stanovení postupu a priorit staveb.
Členové komise se shodli na následujícím postupu:
V roce 2009 � 1. vykoupit pozemek včetně nemovitosti od soukromého subjektu
                        2. zrealizovat modul dětského hři�tě (schválený rozpočet)
                        3. zadat zpracování stavebního projektu na rekonstrukci sportovního areálu+
                            nová tělocvična+kurt s umělým povrchem.
V roce 2010  1. Renovace stávajících kurtů ( návrh 2 tenisové kurty s variabilní přestavbou na
                          vytvoření  2 volejbalových hři�ť
Dále pak postupovat dle finančních prostředků formou jednotlivých výstavbových etap.
S touto činností související po�adavky,

- Zru�it cvičnou zeď u volejbalového hři�tě
- Tělocvičnu situovat do míst stávající budovy
- Zajistit informaci o mo�nostech výstavby se zásahem do lesa
- Zru�it plechovou kůlnu
- Stávající kabiny pou�ít jako zázemí pro nářadí atp.
- Neplánovat parkovi�tě dvouřadé, ale jednoduché
- V tělocvičně zajistit přístup do �atem rovnou jak zvenčí, tak i zevnitř

Friedrich: čekal jsem od této komise něco jiného, nevím jestli je to dobrá investice udělat 3 tenisové hři�tě,3 volejbalové hři�tě, mů�e tu být
jedno squaschové hři�tě - squasch hraje daleko víc lidí ne� volejbal.
�pindler � toto je návrh komise, ale zastupitelstvo ať rozhodne dle svého uvá�ení
p. Friedrich odchod v 19.00 hod
Michálek � závěr z komise v�em zastupitelům po�leme, aby si v klidu mohli rozmyslet do dal�ího zastupitelstva, co se sportovním areálem,
já zatím zjistím potřebné informace o případném záboru lesního pozemku tělocvičnou a cenové relace na uva�ované přestavby.
Návrh usnesení: ZO dává za úkol starostovi zjistit bli��í informace z hlediska případného záboru do lesa tělocvičnou, zjistit cenové relalace
na přestavby a tyto informace připravit pro pří�tí zasedání ZO.
Pro: 12   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

*Starosta informoval zastupitele o dotaci  z Programu obnovy venkova  KÚLK do grantového fondu (výměna oken v M�) max. 200.000,--
Kč a do investičního fondu  (rekonstrukce veř.osvětlení) max. 400.000,--Kč.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje  podání �ádostí  do grantového a investičního fondu a potvrzuje, �e má k dispozici finanční prostředky potřebné k vykrytí
podílu obce.
Pro: 12   Proti: 0 Zdr�el se: 0
Návrh byl přijat

*Starosta přečetl Usnesení z rady obce konané dne 16.2.2009, které je nedílnou součástí tohoto zápisu.
*p.Jeřalová chtěla přečíst zápis z finančního výboru za rok 2008 � po dohodě bude tento zápis zařazen do programu na dal�í zastupitelstvo
(30.3.2009)
*p.Gorčík upozornil na  vyřezání stromů kolem pouličních lamp
*p.Russ připomenul  konání Sosnovského večera s J.Kejakem a J. Schmitzrem dne 20.3.2009

Jednání bylo ukončeno v 19,30 hod.                                                          Zapsala:J.Macková

U S N E S E N Í č. 25/2009  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 23.2.2009 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

25/A  ZO schválilo program jednání
25/B  ZO schvaluje návrh zadání územního plánu Sosnová
25/C ZO schvaluje vyhlá�ení programu podpory sportu pro rok 2009-termín přijímání  přihlá�ek je do 31.3.2009
25/D ZO schvaluje záměr prodat část pozemku č.293/1.
25/E ZO souhlasí s uzavřením nájemní  smlouvy s Ing. Pátrou na pozemky č.282, 284/1, 293/1 na dobu neurčitou, s výpovědní lhůtou
6 měsíců za cenu  1.000,--Kč/1 ha/ rok
25/F ZO dává za úkol starostovi zjistit bli��í informace z hlediska případného záboru do lesa tělocvičnou, zjistit cenové relalace na
přestavby a tyto informace připravit pro pří�tí zasedání ZO.
25/G ZO schvaluje podání �ádostí do grantového a investičního fondu a potvrzuje, �e má k dispozici finanční prostředky potřebné
k vykrytí podílu obce.



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnníí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..

Pozor na žáby !

Tento příspěvek u� vlastně v SOSNOVÁČKU jednou byl, ale s malými aktualizacemi jej připomenu:
Opět se jedná o jarní tah �ab do rybníka na návsi. V�dy mě �áby překvapily a zaskočily a při�ly dříve !  I letos ! �ádné
teplé dny a sluníčko je�tě vlastně pořádně nebyly ale ji� 4. 3. (a ne zas okolo Josefa) jeden teplý dé�ť  stačil na to, aby se
ohřála krev těchto tvorečků a večer u� to skákalo (�ádné čekání na pranostiky o Svatém Jiří).
Asfaltová silnice spojující náves s údolím Harmonie se po dvacáté hodině stává �abí dálnicí. Skokani a ropuchy se zblázní a
táhnou do rybníka na návsi, (minulé roky doslova padali z lesa, vylézali ze zahrad z listí, kde přezimovali). Letos se jako
první objevili skokani hnědí, ropuchy zatím je�tě ne. Tuto skutečnost jsem konzultoval s ing. Zdeňkem Vitáčkem, ředitelem
OVM v České Lpě. Ten ji� měl podobné zprávy z jiných míst okresu. Od něho jsem se také dozvěděl, �e �ab a ropuch
konkrétně, rapidně ubývá a proto také připomínám minulý článek.
A� se je�tě trochu země ohřeje teplým de�těm �áby opět poputují do rybníka na návsi. Zase je budeme s man�elkou při
svitu baterky sbírat do kyblíku a oni budou hlasitě kvákat a nadávat nám. To oni �áby netu�í, �e jim chceme jenom zkrátit
cestu a hlavně zachránit �ivoty a �e s nimi budeme, jako po jiné roky, chodit k rybníku a tam je vypou�tět. Vysbíráme
přitom i náves a silnici a� na roh k Andělům a jsme rádi, �e z tohoto prvního tahu pře�ije co nejvíc �ab. Jen nás v�dy mrzí,
kdy� nám někdo přejede ropuchu přímo před domem. Letos jsme v této lokalitě rozvěsili i pár obrázků se �ábami
s nápisem pozor �áby, aby jich to víc pře�ilo, kdy� ji� tolik ubývají. Bylo by té� vhodné, kdyby rodiče poučili své děti, aby
�áby v rybníce nechali jejich osudu a zbytečně je neru�ili, nebo dokonce nechytali do kbelíků. �áby jsou toti� po zimě
zesláblé, vyhládlé a potrava je�tě �ádná pro ně není (mouchy a �í�aly a červi). Tak ať se zbytečně nevysilují.
Následující teplé dny je�tě jistě nějaké ty �abky vy�enou na pouť za vodou a rozmno�ovacími radovánkami do rybníka, tak
na ně, prosím, dejte večer pozor, ať nějakou tu ropuchu nebo ztuhlého skokana nepřejedete či neza�lápnete. �áby se nám
za to odmění někdy a� neskutečně hlasitým skřehotáním a kvákáním ... ale to na náves a okolí patří!
Díky za �áby a pozor, je�tě se budou vracet !
                                                                                      Petr Milde, Sosnová 9

DOTACE  Z  PROGRAMŮ  PODPORY  SPORTU  PRO  ROK  2009

Do 31.března 2009 mohou občané a organizace podávat �ádosti o poskytnutí obecní dotace v rámci Programu I a II na formulářích,
které jsou k dispozici na Obecním úřadu v Sosnové nebo ke sta�ení na těchto internetových stránkách.

Informace k programům podpory sportu:
Zastupitelstvo obce Sosnová odsouhlasilo na zasedání dne 23.2.2009 programy podpory sportu pro rok 2009. Programy slou�í k
podpoře veřejně prospě�ných činností subjektů, které ve svých stanovách mají jako jednu z hlavních činností provozování sportovních
a tělovýchovných činností a k podpoře individuálních sportovních aktivit obyvatel obce.
Cílem programů je roz�íření podpory sportovních aktivit provozovaných obyvatelstvem Sosnové. Dosavadní podpora sportu byla
poskytována předev�ím prostřednictvím financování provozu místního sportovního areálu a úhradou některých nákladů sportovních
klubů FK a SK. Programy podpory sportu umo�ňují po�ádat o dotaci i těm občanům, kteří svoji sportovní aktivitu provozují například
v českolipských sportovních klubech nebo individuálně, případně programy mohou podnítit vznik sportovní aktivity pod existujícími
sportovními kluby v Sosnové.
Při posuzování jednotlivých �ádostí budou brány v úvahu zejména:
    * věcná a časová reálnost projektů
    * význam projektu z hlediska reprezentace obce
    * struktura členské základny �adatele (v případě �ádosti klubu apod.)
    * vícezdrojové financování projektu

(více  informací - OÚ  nebo  internetové  stránky  na�í  obce)

Sosnová � za obec krásněj�í ??
     Pořídil jsem si malého psa, tak�e ho chodím  venčit a� třikrát denně. Jeho sekrety sbírám do igelitových sáčků a házím
do popelnic. V�iml jsem si, �e to dělá vět�ina majitelů malých plemen, kterým zále�í na čistotě obce.
     Ov�em co je vidět podle lesa u hři�tě, na chodníkách a podle cest v obci, to nemá obdoby. Samé sekrety od velkých
psů. V�dyť téměř ka�dý majitel psa má kolem baráku zahradu, za ní louku, kolem les, proč tedy nechodí s velkými psy
tam? To je ka�dý líný, nebo pohodlný? Chápu, �e uklízet sekret od velkého psa je problém a právě proto by neměli chodit
po vesnici. Navíc se najdou i takoví, kteří chodí s velkým psem bez vodítka, co� je proti předpisům, ale hlavně ohro�ují
men�í psy, které jsou na vodítku.
     Faktem zůstává, �e psi, jako takoví, za nic nemohou, to v�echno zůstává na jejich páníčcích.
                                                                                              M. H. Sosnová

Dovolím  si  je�tě  na  závěr  tohoto  čísla  Sosnováčku  pár  slov  k  jeho  obsahu. Po  dlouhé  době  jsem  měl  radost  z  počtu
příspěvků  od  jednotlivých  občanů  a  také  jsem  rád, �e  bylo  mo�né  na  úvodní  stránku  vrátit  odkaz  na  internetové  stránky  na�í
obce, kam  se  v  posledních  dnech  opět  vrátily  zajímavé  a  hlavně  aktuální  informace. Proto  jsem  mohl  některé  informace  do
tohoto  čísla  převzít  i  z  tohoto  zdroje. Velkou  poklonu  také  skládám  organizátorům  Sosnovského  kulturního  večera  (viz  článek
Ing.Kladníčka)  i  v�em, kteří  se  na  jeho  průběhu  podíleli. A  zdá  se  mi, �e  na  lep�í  časy  se  mů�eme  tě�it  i  v  na�í  knihovně.
Tak�e  jen  tak  dál . . . . Jiří Li�ka



VELKÝ  ÚSPĚCH  �ÁKŮ
SOSNOVÉ

V sobotu  7.3.2009  se  zúčastnilo
mu�stvo  �áků  10-12 let  SK  Sosnová
velmi  dobře  obsazeného  turnaje
v sálové  kopané. Pořadatel  Obec
Horní  Libchava  uspořádal
v překrásné  sportovní  hale
v Kamenickém  �enově  turnaj  �áků.

Výsledky  �áků  Sosnové :
Sosnová � H.Libchava 2:1
Sosnová � Doksy 0:2
Sosnová � Stru�nice 1:0
Sosnová � Kam.�enov 0:3
Sosnová � Doksy 1:1, na
penalty 6:5
Nejhezčí  zápas  byl  Sosnová � Doksy
o  třetí  místo v turnaji, který  skončil
nerozhodně  1:1, Sosnov�tí  měli  �těstí
a  ve  velmi  napínavém  penaltovém
rozstřelu  zvítězili  6:5.

Konečná  tabulka :
1.Sklo Kam. �enov
2.Slavoj Dubá
3.SK Sosnová
4.Doksy
5.TJ Stru�nice
6.Horní Libchava b
7.Horní Libchava a
8.Verneřice

Nejlep�ím  hráčem  Sosnové  byl  trenérem  vyhodnocen  Luká�  Janou�kovec. Dík
patří  trenérovi  �áků  J.Jilemnickému  ml.. Poděkování  patří  také  sponzorovi  �áků,
který  zajistil  startovné  a  občerstvení  pro  �áky � firmě  E.P.S. EURO Paintig
Systems a.s., vedoucí  pan  Marek  Bříza.

Za SK Sosnová
Jindřich Jilemnický st.

sekretář

Dne 26.3.2009 proběhlo na
obecním úřadě v Sosnové setkání
s jubilanty.  V 1.čtvrtletí 2009
oslavili jubileum Tito občané
Sosnové:
Musílková Marta
�míd Josef
Malhousová Marie
Jilemnická Anna
Nedvědová Jana
Jedličková Květa
Hesová  Josefa
Musilová Jitka
Fialová Vlasta
Kotalíková Ivanka
Havelka Josef
Hlavoňová Helena
Koreček Franti�ek

Přejeme hodně zdraví a
spokojenosti do dal�ích let.

INFORMACE  Z  KNIHOVNY

V únoru leto�ního roku, byl  v budově Obecního úřadu v Sosnové upraven prostor určený pro knihovnu . Je zde  nyní příjemné prostředí
pro výběr knih, různých časopisů  a i pro vyu�ití slu�eb internetu .Jsou v provozu ji� dva počítače, které jsou k dispozici nejen dospělým,
ale i dětem .
Provozní doba  je nyní vhodná i pro děti � 15.30 � 17.00 hod.  V této době  mohou pou�ívat internet , ale  mají mo�nost si prohlédnout  i
knihy ,které v knihovně jsou.
Máme dost velký výběr beletrie, naučných publikací, detektivek  a v neposlední řadě knih pro děti a mláde�.
Obec uvolňuje i v leto�ním roce peníze  na nákup nových knih, ale moc by nám pomohlo,  kdybychom věděli, co na�e čtenáře zajímá,
aby se peníze vynakládaly účelně a vyhověli jsme tak zájmům  a  vkusu  zájemců o  četbu.
Tě�íme se, �e k nám najdou cestu děti i dospělí, kteří doposud  místní knihovnu nenav�tívili.



INFORMACE  O  STAVBĚ  OBCHVATU

V Sosnové se staví první etapa obchvatu České Lípy a Nového Boru

Na konci minulého roku v Sosnové odstartovaly první přípravné práce na stavbě kilometr a půl dlouhé přelo�ky silnice I/9. Ta
představuje první etapu projektu západního obchvatu České Lípy a Nového Boru. Stavba Sosnové přinese novou
mimoúrovňovou kři�ovatku se stávající silnicí I/9 a úrovňovou kři�ovatku se silnicí III/2624. Konstrukce prvního úseku
chystaného obchvatu nepočítá a� na krátkodobé výjimky s �ádnými uzavírkami a plného zprovoznění se dočká v březnu 2011.

Plán výstavby je koncipován tak, aby doprava po celou dobu mohla vyu�ívat jak stávající komunikace, tedy silnici I/9 a silnici
III/2624, tak nově budované komunikace, kam se doprava bude postupně převádět. Krátkodobé uzavírky, které odkloní dopravu po
silnici III/2601 přes Sosnovou, přinesou pouze odstřely skalního zářezu.

�Trhací práce malého rozsahu doprovázejí přísné bezpečnostní předpisy stanovené Báňským úřadem v Liberci a bude je předcházet
zvuková signalizace. Obyvatelům Sosnové a přilehlých obcí tak nehrozí �ádné nebezpečí, jedinou krátkodobou nepříjemností
v souvislosti s odstřely bude hluk,� přibli�uje okolnosti odstřelů stavbyvedoucí Jozef Kocinec.

Odtě�ování skály pomocí odstřelů by mělo začít 10. března.2009. Na Referátu dopravy Krajského úřadu v Liberci se nyní projednává
�ádost o Rozhodnutí o uzavírce silnice I/9 se stanovením objízdné trasy přes obec Sosnová. �Ta by měla trvat po dobu samotného
odstřelu, co� je zhruba 15 minut, a případného následného odklizení napadaného kamení na silnici, tedy na dobu nezbytně nutnou k
odklizení�, doplnil Kocinec.

V současnosti na výstavbě přelo�ky je osazeno dopravního opatření částečně zu�ující silnici I/9 v místě, kde se nachází skalní masiv.
Na jeho tě�bu se na začátku února na stavbě rovně� nasadila potřebná mechanizace. V období března se zahájí práce na přelo�kách
in�enýrských sítí u cesty ze Sosnové k Autodromu.

Stavba přelo�ky silnice I/9 představuje první etapu projektu západního obchvatu měst Česká Lípa  a Nový Bor. Po jejím dokončení by
měla odstartovat stavba úseku doprovodné komunikace I/9 Dubice � Dolní Libchava, po ní� bude následovat stavba obchvatu I/9
Dubice � Dolní Libchava.

Základní informace o stavbě:
Název stavby: I/9 Sosnová � MÚK
Investor: Ředitelství silnic a dálnic ČR
Financování: Operační program doprava, SFDI
Cena díla: 600 mil. Kč
Zahájení: 11/2008
Uvedení do provozu: 03/2011
Zhotovitel: �Sdru�ení MÚK Sosnová Skanska DS a Viamont DSP�
Vedoucí sdru�ení : Skanska DS a.s.
Člen sdru�ení : Viamont DSP a.s


